

Program of visiting Vladimir by PEN- International leadership.

May, 24, 2005.(Tuesday)

9.30 Departure hotel in Moscow.
10.30 - 11.00 Stop-off in Kirzhach (90 km from Moscow) and lunch.
12.30 - Arrival to Vladimir.
12.00 - 12.30 Allocation in the hotel Vladimir.
12.30 - 13.30 Dinner at the restaurant of the hotel Vladimir.
14.00 - 17.30 Meeting with the rector of university, students and graduates of the Centre, " Association of deaf persons ".
17.30 - 20.30 Excursion around the town, sightseeing of the historical places and cultural monuments: the Golden Gates (the 12th century), the Assumption Cathedral (the 12th c.), the Nativity Monastery (the 18th century), the Assumption Cathedral of the Princess Monastery (the 15th c.), the Dmitrievsky Cathedral (12th c.) Bogoliubovo's architectural ensemble (the 12th c.), the Pokrov-on-the-Nerl Church (the 12th century).
20.30 - 21.30 Supper at restaurant of hotel " Vladimir ".

May, 25, 2005 (Wednesday)

9.00 - 9.30 Breakfast at restaurant of hotel " Vladimir ".
10.00 - 11.00 Visiting of the children's home for the deaf or college.
11.20 - 12.30 Reception with the Plenipotentiary of the President in the Central Federal Region, the Head Federal Inspector in Vladimir region, the Governor of Vladimir region. Discussion of the program of education and rehabilitation of the deaf. Signature of the Cooperation Memorandum among PEN-International, Central Federal Region, Vladimir region, Vladimir State University.
12.30 - 13.00 Dinner at the administration of Vladimir region.
13.30 - 19.30 Visit of the Centre of the professional education of the deaf of the University. Meeting with deaf students, teachers, interpreters . Discussion of the problem of the education of the deaf in the university. Visiting of a sports complex, a hostel and other.
20.00 - 21.30 Supper at restaurant of hotel " Vladimir ".

May, 26, 2005 (Thursday)

9.00 - 9.30 Breakfast at restaurant of hotel " Vladimir ".
10.00 - 12.00 Reception with the Mayer of the town of Vladimir Mr. A. Rybakov, Chairman of the town soviet
12.00 - 13.00 Dinner at the town authorities.
13.00 - 14.30 Travelling to Suzdal and allocation in the guest house Kuchkova.
15.00 - 20.00 Excursion on a city - museum Suzdal.
20.30 - 23.00 Supper at the restaurant " Gostini Dvor" in Suzdal.

May, 27, 2005 (Friday)

9.00 - 9.30 Breakfast at the restaurant " Gostini Dvor"
10.00 Return to Vladimir.
10.45 - 12.00 Summarizing of visit with the rector Vladimir State University. Lunch.
12.00 Return to Moscow.

Программа пребывания руководителей PEN-International во Владимире
(на русском и английском языках).

24 мая 2005 г.

(вторник)

9.00 Выезд из гостиницы в г. Москве.

10.30 - 11.00 Остановка в г. Киржач (второй завтрак).

12.30 - Прибытие в г. Владимир.

12.00 - 12.30 Размещение в гостинице "Владимир".

12.30 - 13.30 Обед в ресторане гостиницы "Владимир".

14.00 - 17.30 Встреча с ректором университета, студентами и выпускниками Центра, "Ассоциацией глухих".

17.30 - 20.30 Экскурсия (Успенский собор, Золотые ворота, Боголюбово, церковь Покрова на Нерли).

20.30 - 21.30 Ужин в ресторане гостиницы "Владимир".

25 мая 2005 г. (среда)

9.00 - 9.30 Завтрак в ресторане гостиницы "Владимир".

10.00 - 11.00 Посещение детского дома-садика глухих детей или колледжа.

11.20 - 12.30 Встреча с Полномочным представителем Президента или Федеральным инспектором, Губернатором области и Председателем Законодательного собрания.

12.30 - 13.00 Обед в Администрации области.

13.30 - 19.30 Центр образования инвалидов Владимирского государственного университета: участие в защите дипломных проектов, знакомство с организацией учебного процесса, медицинского обслуживания инвалидов и подразделениями Центра.

Посещение спортивного комплекса, общежития и комбината питания для студентов-инвалидов.

20.00 - 21.30 Ужин в ресторане гостиницы "Владимир".

26 мая 2005 г. (четверг)

9.00 - 9.30 Завтрак в ресторане гостиницы "Владимир".

10.00 - 12.00 Встреча с мэром города, председателем попечительского Совета университета и председателем городского совета г. Владимира.

12.00 - 13.00 Обед в Администрации города.

13.00 - 14.30 Переезд в г. Суздаль и устройство в гостевом доме Кучкова.

15.00 - 20.00 Экскурсия по городу-музею Суздалью.

20.30 - 23.00 Отдых, ужин в ресторане "Гостиный Двор"(г. Суздаль).

27 мая 2005 г. (пятница)

9.00 - 9.30 Завтрак в ресторане "Гостиный Двор" или в гостевом доме Кучкова.

10.00 Отъезд во Владимир.

10.45 - 12.00 Подведение итогов визита с ректором ВлГУ, ланч.

12.00 Возвращение в Москву.